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PROTOKÓŁ NR XI/2025 
 
z XI Sesji Rady Miejskiej w Złocieńcu, odbytej w dniu 27 marca 2025 roku. 
W Sesji uczestniczyło 14 Radnych, co stanowi 93 % składu ustawowego Rady. 
 
W Sesji udział wzięli: 

- Burmistrz Złocieńca – Pani Małgorzata Głodek, 
- Zastępca Burmistrza Złocieńca – Pan Jacek Szadzewicz, 
- Sekretarz Gminy – Pan Jacek Brzozowski, 
- Skarbnik – Pan Jacek Zbierajewski, 
- Radca Prawny – Pani Jolanta Czepe. 

 
 
Obradom przewodniczyła: Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu Pani Aneta Kuszmar. 
 
Protokołowała – Młodszy Referent Marzena Skupień 
 
Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Wysoka Rado ! 
Szanowni Państwo ! 
Chciałbym poinformować, że przebieg dzisiejszej sesji jest transmitowany na żywo  
i nagrywany. Każdy kto chciałby zabrać głos w trakcie sesji będzie to rozumiane, jako 
wyrażenie zgody na publikację jego wizerunku w przestrzeni publicznej. 
 
Punkt 1: Otwarcie Sesji. 
 
Otwarcia XI Sesji RM dokonała Przewodnicząca Rady Pani Aneta Kuszmar (godz. 14:00). 
Powitała Radnych, Panią Burmistrz Małgorzatę Głodek, Pana Jacka Szadzewicza Zastępcę 
Burmistrza, Radnych powiatowych, prezesów, dyrektorów i kierowników jednostek 
budżetowych i organizacyjnych gminy, sołtysów oraz wszystkich przybyłych gości. 
Następnie Przewodnicząca stwierdziła prawomocność obrad – 93% składu Rady wobec 
powyższego obrady będą prawomocne (na sali było obecnych 14 Radnych). Była nieobecna 
Radna Monika Kuczyńska-Kochana. 
 
Punkt 2: Ustalenie porządku obrad. 
 
Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Radni wraz z zawiadomieniem o sesji otrzymali w załączeniu porządek obrad. 
Czy są jakieś propozycje zmian w porządku obrad? 
 
Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 
Pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo Radni bardzo proszę o dodanie w punkcie 9 podpunkt 
h) w brzmieniu „h) zmieniającą uchwałę w sprawie wstępnej lokalizacji nowych przystanków  
komunikacyjnych na terenie miasta Złocieniec w ciągach dróg powiatowych - druk nr 160.”. 
 
Pani Jolanta Czepe (Radca Prawny): 
Dzień dobry. Szanowni Państwo chciałam powiedzieć, że potrzeba, o co bardzo prosimy 
wprowadzenia do porządku obrad tego projektu uchwały wynikła z tego, że na sesji 
nadzwyczajnej, która miała miejsce 19 marca podjęliście  Państwo uchwałę w sprawie wstępnej 
lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych, co jest potrzebne, aby uruchomić linię 
komunikacyjną na  terenie naszego miasta, o której to linii już rozmawiamy od dłuższego czasu 
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i  czas nagli i te regulacje są konieczne aby to wszystko  zafunkcjonowało prawidłowo. W tej 
uchwale ja wyraziłam taki pogląd i uważam, że to był  dobry pogląd natomiast musze się poddać 
przed instancją wyższą, że tak powiem, czyli przed nadzorem Wojewody 
Zachodniopomorskiego, iż ta uchwała nie stanowi aktu prawa miejscowego, w związku z  czym 
zapis, który był w pierwotnej uchwale, że podlega publikacji w dzienniku urzędowym 
województwa zachodniopomorskiego i wchodzi w  życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia 
zdaniem wojewody nie jest zapisem prawidłowym. W związku z czym  korzystając z okazji,  
a te rozmowy na temat tego, czy to jest akt prawa miejscowego, czy też  nie odbyły się właśnie 
w tym tygodniu, a korzystając z okazji, że dzisiaj jest sesja to ustaliłam ze służbami Pana 
Wojewody żeby ewentualnie ten paragraf tylko o sposobie wejścia w życie tej uchwały  
zmienić. W związku z czym druk numer 160 bardzo prosimy abyście Państwo zgodzili się na 
wprowadzenie, co spowoduje zresztą dobrą sytuację dla nas, bo zależy nam na czasie i  wtedy 
ta uchwała o wstępnej lokalizacji przystanków, która  wymaga później wykonania ze Starostą 
i podjęcia uchwały już ostatecznej lokalizacji przystanków szybciej będzie mogła być 
przygotowana gdyż ta właśnie o wstępnej lokalizację wejdzie w życie z dniem dzisiejszym. 
Jeśli Państwo po przegłosowaniu tej zmiany do porządku zgodzicie się i podejmiecie też tą 
uchwałę zmieniającą pierwotną uchwałę. Dziękuję bardzo. 
 
Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
ZMIANA I : W punkcie 9 po podpunkcie g) dodaje się podpunkt h) w brzmieniu:  
 „zmieniającą uchwałę w sprawie wieloletniej lokalizacji nowych przystanków 
komunikacyjnych na terenie miasta Złocieniec w  ciągu dróg powiatowych - druk nr 160”. 
Proszę o głosowanie. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Dziękuję Państwu 14 
głosów "za".  
Rada Miejska w Złocieńcu w głosowaniu jawnym imiennym (14 głosów oddano „za”, 0 głosów 
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”) przyjęła ww. zmianę do porządku obrad. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni 
na sali głosowali za przyjęciem ww. zmiany (podczas głosowania była nieobecna Radna 
Monika Kuczyńska – Kochana) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu Pani Aneta Kuszmar odczytała porządek obrad 
po zmianach: 
1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie Protokołów z IX i X Sesji Rady Miejskiej w Złocieńcu. 
4. Sprawozdanie Burmistrza Złocieńca z pracy w okresie międzysesyjnym – druk nr 149. 
5. Sprawozdania ustne komisji problemowych Rady Miejskiej w Złocieńcu z pracy  

w okresie międzysesyjnym. 
6. Sprawozdanie Pełnomocnika ds. profilaktyki i przeciwdziałania uzależnieniom  

w zakresie alkoholizmu i narkomanii w gminie Złocieniec z realizacji gminnego programu 
profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii 
dla gminy Złocieniec na lata 2024-2027 za rok 2024 – druk nr 150. 

7. Sprawozdanie z realizacji gminnego programu wspierania rodziny na terenie gminy 
Złocieniec na lata 2024 – 2026 za 2024 rok – druk nr 151. 

8. Sprawozdanie z realizacji gminnego programu przeciwdziałania przemocy domowej  
i ochrony osób doznających przemocy domowej na terenie gminy Złocieniec na lata 2024 
– 2025 za rok 2024 - druk nr 152. 

9. Podjęcie uchwał: 
a) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy – druk nr 153; 
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b) w sprawie udzielenia przez Gminę Złocieniec pomocy finansowej Powiatowi 
Drawskiemu na realizację zadania publicznego – druk nr 154; 

c) w sprawie udzielenia przez Gminę Złocieniec pomocy finansowej Powiatowi 
Drawskiemu na realizację zadania publicznego – druk nr 155; 

d) w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie gminy Złocieniec w roku 2025” - druk nr 156; 

e) w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Złocieniec na 2025 rok – druk nr 157; 
f) zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Złocieniec 

na lata 2025 – 2032 – druk nr 158; 
g) w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia 

- Dziennym Domu Senior+ w Złocieńcu – druk nr 159; 
h) zmieniająca uchwałę w sprawie wstępnej lokalizacji nowych przystanków 

komunikacyjnych na terenie miasta Złocieniec w ciągu dróg powiatowych - druk nr 
160. 

10. Komunikaty i oświadczenia. 
11. Trybuna obywatelska. 
12. Zamknięcie sesji. 
 
Punkt 3: Przyjęcie Protokołów z IX i X Sesji Rady Miejskiej w Złocieńcu.  
 
Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Protokół z IX Sesji został Państwu Radnym wysłany drogą elektroniczną. Czy Państwo Radni 
mają jakieś uwagi do Protokołu? 
Nie widzę. W takim razie przechodzimy do głosowania nad przyjęciem protokołu z IX sesji 
Rady Miejskiej w Złocieńcu. Kto z Państwa jest za? Kto przeciw? Kto się wstrzymał od głosu? 
 
Rada Miejska, w głosowaniu jawnym imiennym (14 głosów oddano “za”, 0 głosów “przeciw”, 
0 głosów “wstrzymujących się”) – przyjęła Protokół Nr IX/2025 z IX Sesji Rady Miejskiej  
w Złocieńcu, odbytej w dniu 27 lutego 2025 roku. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni na sali 
głosowali za przyjęciem Protokołu z IX sesji (podczas głosowania była nieobecna Radna 
Monika Kuczyńska – Kochana) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
 
Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Protokół z X Sesji został Państwu Radnym wysłany drogą elektroniczną. Czy Państwo Radni 
mają jakieś uwagi do Protokołu? 
Nie widzę. W takim razie przechodzimy do głosowania nad przyjęciem protokołu z X sesji 
Rady Miejskiej w Złocieńcu. Kto z Państwa jest za? Kto przeciw? Kto się wstrzymał od głosu? 
 
Rada Miejska, w głosowaniu jawnym imiennym (14 głosów oddano “za”, 0 głosów “przeciw”, 
0 głosów “wstrzymujących się”) – przyjęła Protokół Nr X/2025 z X Sesji Rady Miejskiej  
w Złocieńcu, odbytej w dniu 19 marca 2025 roku. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni na sali 
głosowali za przyjęciem Protokołu z X sesji (podczas głosowania była nieobecna Radna 
Monika Kuczyńska – Kochana) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
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Punkt 4: Sprawozdanie Burmistrza Złocieńca z pracy w okresie międzysesyjnym – druk 
nr 149. 
 
Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 
Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado chciałabym uzupełnić swoje sprawozdania o informację 
dla Państwa dotyczącą wdrożenia aplikacji  mobilnej m-mieszkaniec. W jednej aplikacji będą 
Państwo mogli znaleźć kilka modułów, jak harmonogram wywozu odpadów komunalnych, 
terminarz w formie kalendarza, informacje o awariach, spotkaniach, ogłoszeniach, 
wydarzeniach no i sama aplikacja Karta Mieszkańca. Wiemy, słyszymy, że mieszkańcy nie 
chcą tracić godzin w poszukiwaniu potrzebnych informacji dlatego taki pomysł na wdrożenie 
tej aplikacji. Myślę, że w czerwcu już będziemy gotowi by ten nazwijmy to produkt 
zaprezentować naszym mieszkańca. Uczestniczyłam w spotkaniach  sprawozdawczych  
w znacznej części też z Zastępcą Burmistrza w spotkaniach sprawozdawczych Ochotniczych 
Straży Pożarnej i do tej pory odbyły się w Lubieszewie, w Warniłęgu, w Chlebowie  
i w Złocieńcu. Ja za każdym razem podkreślam i dziękuję strażakom za ich odwagę i gotowość 
do działania o każdej porze i podkreślam, że ich praca jest na pewno nieocenionym wsparciem 
dla naszej społeczności. Uczestniczyłam również w spotkaniu z Radą Rodziców w Przedszkolu 
imienia Zająca Złocieniaszka. Rodzice otrzymali zapewnienie o trosce Organu Prowadzącego, 
otwartości na ich potrzeby. Będziemy rozmawiać na przykład na temat zapewnienia opieki  
w czasie wakacji, czy organizacji  zajęć z  logorytmiki. Dziękuję bardzo. 
 
 
Punkt 5: Sprawozdania ustne komisji problemowych Rady Miejskiej w Złocieńcu  
z pracy w okresie międzysesyjnym. 
 
Radny Waldemar Buca (Przewodniczący komisji rewizyjnej): 
Komisja rewizyjna odbyła jedno posiedzenie w dniu 20 marca. Zakończyła kontrolę 
wykorzystania w 2024 roku środków finansowych z budżetu gminy Złocieniec przeznaczonych 
dla Szkoły Podstawowej w Nowym Worowie. Protokół z kontroli został podpisany przez 
członków komisji oraz  przez kierowników kontrolowanych jednostek. Protokół znajduje się 
na stronie internetowej Rady Miejskiej. Następne posiedzenie komisji ustaliliśmy  na 3 kwietnia 
bieżącego roku. Dziękuję bardzo. 
 
Radna  Renata Mazur (Przewodnicząca komisji skarg, wniosków i petycji): 
Komisja nie spotykała się. Dziękuję. 
 
Radny Michał  Jakubowski (Przewodniczący komisji rozwoju gospodarczego i budżetu): 
Komisja rozwoju gospodarczego i budżetu odbyła 1 posiedzenie w dniu 25 marca 2025 roku 
wspólnie z  komisjami edukacji, kultury, sportu i turystyki oraz zdrowia, spraw społecznych  
i bezpieczeństwa publicznego oraz wsi i rolnictwa. Tematem posiedzenia była analiza  
i opiniowanie projektów uchwał. W posiedzeniu komisji udział wzięli: Pani Małgorzata Głodek 
Burmistrz Złocieńca, Pan Jacek Sadzewicz Zastępca Burmistrza Złocieńca, Pani Anna 
Łowkiewicz Pełnomocnik Burmistrza do spraw profilaktyki i przeciwdziałania uzależnieniom 
w  zakresie alkoholizmu i narkomanii w gminie Złocieniec oraz pan Jacek Zbierajewski 
Skarbnik gminy Złocieniec. Komisja wysłuchała szczegółowych wyjaśnień do  sprawozdania 
z realizacji gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 
przeciwdziałania narkomanii dla gminy Złocieniec na  lata 2024-2027 za rok 2024 oraz 
wszystkich projektów uchwał będących w porządku obrad  dzisiejszej sesji. Dziękuję. 
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Radny Roman Cyc (Przewodniczący komisji zdrowia, spraw społecznych i bezpieczeństwa 
publicznego): 
Komisja obradowała w dniu 25 marca 2025 roku wspólnie z komisjami: rozwoju 
gospodarczego i budżetu; edukacji,  kultury, sportu i turystyki oraz wsi i rolnictwa. Tematem 
posiedzenia była analiza i opiniowanie projektów uchwał. W posiedzeniu komisji udział  wzięli 
Pani Małgorzata Głodek Burmistrz Złocieńca, Pan Jacek Szadzewicz Zastępca Burmistrza, 
Pani Anna Łowkiewicz Pełnomocnik Burmistrza do spraw profilaktyki i przeciwdziałania 
uzależnieniom w zakresie alkoholizmu i narkomanii Gminy Złocieniec oraz Skarbnik gminy 
Pan Jacek Zbierajewski. Komisja wysłuchała szczegółowych wyjaśnień do sprawozdania  
z realizacji gminnego programu profilaktyki rozwiązywania problemów alkoholowych  oraz 
przeciwdziałania narkomanii dla gminy Złocieniec na lata 2024-2027 za rok 2024 (to dzisiaj 
będzie tematem tej sesji) oraz wszystkich projektów uchwały będący w porządku obrad. 
Dziękuję. 
 
Radna Romana Kowalewicz (Przewodnicząca komisji edukacji, kultury, sportu i turystyki): 
Komisja edukacji kultury sportu i turystyki obradowała tak jak poprzednie komisje, ich  
przewodniczący złożyli sprawozdania. Braliśmy udział w tym połączonym posiedzeniu ale 
oprócz tego komisja również zwróciła się z wnioskiem do Zarządu Powiatu Drawskiego  
o zwolnienie z opłat lub zastosowanie ulg za korzystanie z hali sportowej Zespołu Szkół 
imieniem Generała Władysława Andersa w Złocieńcu dla stowarzyszeń i klubów sportowych 
prowadzących zajęcia sportowe dla  dzieci i młodzieży z terenu naszej gminy. Dziękuje bardzo. 
 
Radny Radosław Pokutyński (Przewodniczący komisji wsi i rolnictwa): 
Komisja wsi i rolnictwa odbyła jedno posiedzenie w dniu 25 marca 2025 roku wspólnie 
z komisjami: rozwoju gospodarczego i budżetu; edukacji, kultury, sportu i turystyki; zdrowia, 
spraw społecznych i bezpieczeństwo publicznego. Tematem posiedzenia była analiza  
i opiniowanie projektów uchwał. W posiedzeniu komisji udział wzięli Pani Małgorzata  Głodek 
Burmistrz Złocieńca, Pan Jacek Szadzewicz Zastępca Burmistrza Złocieńca, Pani Anna 
Łowkiewicz Pełnomocnik Burmistrza do spraw profilaktyki  i przeciwdziałania uzależnieniom 
w zakresie alkoholizmu i narkomanii w gminie Złocieniec oraz Pan Jacek Zbierajewski 
Skarbnik gminy. Komisja wysłuchała  szczegółowych wyjaśnień do sprawozdania z realizacji 
gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 
przeciwdziałania narkomanii Gminy  Złocieniec na lata 2024-2027 za rok 2024 oraz wszystkich 
projektów uchwał będących w porządku obrad dzisiejszej  sesji. Na koniec komisja poruszyła 
problem z drogami na terenie Sołectw. Owocem tych rozmów była interpelacja złożona przez 
przewodniczącego komisji wsi rolnictwa do Burmistrz Złocieńca. Dziękuję. 
 
Radna Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Komisji Organizacyjnej): 
Komisja organizacyjna obradowała raz w okresie międzysesyjnym. Posiedzenie komisji odbyło 
się 19 marca. W posiedzeniu  komisji uczestniczyła Pani Burmistrz Małgorzata Głodek. 
Komisja pracowała nad porządkiem dzisiejszej sesji. Członkowie komisji zapoznali się  
z  materiałami na dzisiejszą sesję oraz projektami  uchwał. 
 
 
Punkt 6. Sprawozdanie Pełnomocnika ds. profilaktyki i przeciwdziałania uzależnieniom  
w zakresie alkoholizmu i narkomanii w gminie Złocieniec z realizacji gminnego programu 
profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania 
narkomanii dla gminy Złocieniec na lata 2024-2027 za rok 2024 – druk nr 150. 
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Pani Anna Łowkiewicz (Pełnomocnik Burmistrza do spraw profilaktyki i przeciwdziałaniu 
uzależnieniom w zakresie alkoholizmu i narkomanii w gminie  Złocieniec): 
Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo gminny program profilaktyki 
 i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania  narkomanii dla gminy 
Złocieniec na lata 2024-2027 w roku 2024 realizowała Gminna komisja rozwiązywania 
problemów alkoholowych, Punkt Informacyjno-Konsultacyjny dla osób uzależnionych i ich 
rodzin, placówki służby zdrowia, szkoły, Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej, 
Komisariat Policji, Straż Miejska, Urząd Miejski w Złocieńcu, kuratorzy zawodowi, społeczni 
oraz Sąd Rodzinny w Drawsku  Pomorskim. Gminna komisja rozwiązywania problemów 
alkoholowych w Złocieńcu pełniła dyżury w następujące dni: poniedziałek, wtorek, środa  od 
16:00 do 17:30, czwartek-piątek od godziny 15:30 do 17:00. W 2024 roku członkowie Gminnej 
komisji rozwiązywania problemów alkoholowych rozpatrzyli 63 wnioski dotyczące 49 
mężczyzn i 14 kobiet, złożone wobec osób nadużywających  alkoholu w 2024 roku.  
W porównaniu z rokiem 2023 nastąpił wzrost liczby tych wniosków mianowicie o 3. Osoby  
mające problem z uzależnieniami otrzymały również informacje na temat tego gdzie mogą 
podjąć leczenie odwykowe bądź uzyskać pomoc poprzez zgłoszenie się do osób pracujących  
w naszym punkcie informacyjno-konsultacyjny, do centrum zdrowia psychicznego w Drawsku 
Pomorskim, a także otrzymywali od nas podczas spotkań z nami ogólnopolski  numer telefonu 
zaufania dla osób z problemem alkoholowym. Gminna komisja rozwiązywania problemów 
alkoholowych skierowała 17 wniosków do Sądu rodzinnego w Drawsku Pomorskim  
o zastosowanie obowiązku poddania się leczeniu obowiązkowemu wobec osób uzależnionych 
od alkoholu. Były  to trzy wnioski dotyczące kobiet, 14 mężczyzn i tutaj też obserwujemy 
wzrost. W 2024 roku było o 7 wniosków więcej w porównaniu do roku 2023. Osoby  
z problemem uzależnienia skorzystały ze wsparcia w  punkcie informacyjno-konsultacyjny  
i podczas 249 dyżurów z takich porad skorzystało 196 osób. Tu też  nastąpił wzrost  
w porównaniu do 2023 roku. Ze wsparcia konsultantów w punkcie konsultacyjno-
informacyjnym tutaj pracujemy z  psychoterapeuta uzależnień i psychologami łącznie 
skorzystało 290 osób. Monitorowano również sytuację osób i rodzin zgłoszonych z problemem  
alkoholowym w poprzednich latach. W 2024 odbyło się w 64 takie spotkania, podkomisji do 
rozmów  motywujących o jedno spotkanie było mniej w 2024 roku niż w 2023. Łącznie 
rozmawiano z 320 osobami, wśród zaproszonych  na rozmowę osób było 11 członków rodzin. 
W roku 2024 Gminna komisja rozwiązywania problemów alkoholowych w Złocieńcu 
skierowała na badania do biegłych sądowych 28 osób, biegli wydali 9 opinii. We wszystkich 
przypadkach  stwierdzono zespół zależności alkoholowej, pozostałe opinie wróciły do nas  
w tym roku. W roku sprawozdawczym wpłynęły tylko trzy wnioski o dofinansowanie terapii 
podtrzymującej i to głównie Ośrodek Patronka w Szczecinku. Zaopiniowano pozytywnie 
wnioski o wydanie  zezwoleń na handel napojami alkoholowymi dla 16 podmiotów. 
Członkowie gminnej komisji uczestniczyli w roku 2024 w czterech  szkoleniach,  za dwa 
szkolenia płaciliśmy, 1 szkolenie było darmowe a czwarte szkolenie było organizowane przez 
Krajowe Centrum Przeciwdziałania Uzależnieniom we współpracy z Urzędem 
Marszałkowskim w  Szczecinie. Odbyły się 132 grupy diagnostyczno-pomocowe, w których 
uczestniczyli członkowie Gminnej komisji rozwiązywania problemów alkoholowych. 
Sfinansowano w tym roku również szkolenie dla dwóch nauczycieli wychowania 
przedszkolnego odnośnie procedury niebieskiej karty. W placówkach  oświatowych, 
dofinansowano szkolenie studium przeciwdziałania przemocy domowej osobie pracującej  
w zespole interdyscyplinarnym, wspomagano w dalszym ciągu  stowarzyszenia abstynenckie 
tutaj mówię o stowarzyszeniu „Nike” udostępniając za darmo im lokal. Tak samo jak grupy 
wsparcia AA, oni tak samo korzystali za darmo z pomieszczenia. Odnośnie prowadzenia 
działalności profilaktycznej w  roku 2024, 160 godzin profilaktycznych było poświęcone  
w szkole w Nowym Worowie, w której uczestniczyło 105 osób. Tutaj przeważnie byli 
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uczniowie, ale też warto o tym wspomnieć przede wszystkim może warto powiedzieć, że  
w tych  spotkaniach też uczestniczyli rodzice i nauczyciele, wychowawcy. Po raz pierwszy 
udało nam się przeprowadzić w trzech szkołach podstawowych program rekomendowany  
z listy rekomendowanych programów Krajowego Centrum Przeciwdziałania Uzależnieniom 
„Unplugged”. W szkołach dystrybuowano również materiały edukacyjne i informacyjne ulotki, 
broszury na tematy związane z profilaktyką i rozwiązywaniem problemów alkoholowych.  
W szkołach na terenie  gminy w ramach profilaktyki uniwersalnej odbyły się liczne spotkania 
z funkcjonariuszami policji, którzy rozmawiali z młodzieżą i z dziećmi na  temat wykorzystując 
też w pogadankach narkogogle i alkogogle zakupione przez Gminną komisję rozwiązywania 
problemów. Zakupiono również dla  Straży Miejskiej na wniosek grę dla dzieci, która miała na 
celu podniesienie  świadomości bezpieczeństwa nie tylko w ruchu drogowym, ale tak samo 
odnośnie używek. Wsparliśmy w 2023 roku Placówkę Wsparcia Dziennego, która powstała w 
sierpniu ubiegłego roku w Bobrowie. W celu realizacji zadań własnych gmina Złocieniec od 
kilku lat organizuje konkursy na realizację zadania publicznego przez organizacje pożytku 
publicznego i w 2024 roku wspierano realizację  zadań publicznych pod nazwą Profilaktyka 
Uzależnień i Wsparcie Osób i Rodzin z Problemem Alkoholowym prowadzonym przez Miejski 
klub sportowy Olimp, Stowarzyszenie turystyczno-wędkarskie „Wędkarskie Opowieść”, 
Stowarzyszenie Klub abstynenta „Nike” Stowarzyszenie Klub abstynenta „Carpe Diem”,  jak 
również wspierano zatrudnienie socjalne poprzez podpisanie umowy w kwietniu 2024 ze 
Stowarzyszeniem „Semafor” na wsparcie Centrum  Integracji Społecznej w Złocieńcu. 
Dziękuję. 
 
Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 
Taka refleksja mi się nasunęła, że  podczas dyżurów przyjmujecie Państwo o 34% więcej 
potrzebujących, takiego wsparcia, problem spożycia czy przemocy wcale nam nie maleje. 
Ciągle jesteśmy nad chyba największym poziomie, więc problemów do rozwiązania jest bardzo 
dużo  i chciałabym serdecznie podziękować pani pełnomocnik, całej komisji za tak dużo liczne  
działania. Dziękuję bardzo. 
 
 
Punkt 7. Sprawozdanie z realizacji gminnego programu wspierania rodziny na terenie 
gminy Złocieniec na lata 2024 – 2026 za 2024 rok – druk nr 151. 
 
Magdalena Tyma (Asystent rodzinny w MGOPS): 
Pani Przewodnicząca, Szanowna Rado, Pani Burmistrz przygotowaliśmy krótką prezentację  
z realizacji Gminnego programu wspierania rodziny za rok 2024. Miejsko-Gminny Ośrodek 
Pomocy Społecznej w Złocieńcu w 2024 roku realizował zadania związane z uchwałą nr 
II/21/2024 w  sprawie gminnego programu wspierania rodziny na terenie gminy Złocieniec. 
Głównym celem  programu jest rozwijanie systemu wsparcia dla rodzin przejawiających 
trudności w wypełnianiu funkcji opiekuńczo-wychowawczych między innymi poprzez  
prowadzenie działań profilaktycznych sprzyjających umacnianiu więzi rodzinnych, 
promowanie prawidłowego modelu rodziny, wsparcie rodzin dysfunkcyjnych, zabezpieczenie 
podstawowych potrzeb bytowych rodzin. Aby realizacja programu była kompleksowa  
i interdyscyplinarna niezbędna jest współpraca wszystkich instytucji pracujących na rzecz 
rodzin i dzieci takich jak: Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie, Poradnia Psychologiczno-
Pedagogiczna, Centrum Zdrowia Psychicznego, pracownicy gminnych szkół, przedszkoli 
i  żłobków, Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, kuratorzy społeczni 
i zawodowi, Komisariat Policji, Straż Miejska, Urząd Miejski, Centrum Integracji  Społecznej, 
Złocieniecki Ośrodek Kultury, fundacje i stowarzyszenia działające na terenie gminy 
Złocieniec. Rodzinom znajdującym się w trudnej sytuacji życiowej oraz przejawiającym 
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trudności w wypełnianiu funkcji opiekuńczo-wychowawczych Miejsko-Gminny Ośrodek 
Pomocy Społecznej zapewni wsparcie asystenta rodziny. W 2024 roku zatrudnionych było 
dwóch asystentów rodziny świadczyliśmy wsparcie  dla 33 rodzin zakończyliśmy współpracę 
z szesnastoma rodzinami ze względu na osiągnięcie celów zawartych w planie pracy. Asystent 
rodziny pracował z rodzinami aby dzieci nie trafiły do pieczy zastępczej oraz rodzinami, 
których dzieci przebywają w pieczy zastępczej, aby powróciły do rodziny biologicznej. 
Z Gminy Złocieniec w pieczy zastępczej na dzień 31 grudnia 2024  roku było umieszczonych 
66 dzieci. W czasie wspólnych działań z rodziną asystent rodziny pomagał w poszukiwaniu  
pracy i sporządzaniu pism urzędowych, pokazywał jak sprawnie wykonywać obowiązki 
domowe, doradzał jak wychowywać, opiekować się dziećmi, informował jak działają urzędy 
oraz gdzie można uzyskać wsparcie psychologiczne, terapeutyczne i pomoc prawną, 
towarzyszył w kontaktach z pracownikami placówek oświatowych i innych instytucji. 
Przygotowaliśmy jeszcze krótką fotorelację z działań wspierających wartości rodzin, które 
odbyły się w 2024 roku. W  dniach 22-24 marca 59 osób z gminy Złocieniec, które spełniają 
kryterium dochodowe wyjechało bezpłatnie na weekend do  Kołobrzegu, hotel zapewnił wiele 
atrakcji dla dzieci i dorosłych Dodatkowo po powrocie rodziny otrzymały świąteczne paczki  
żywnościowe. Dnia 15 maja 2024 roku na Złocienieckim deptaku dzięki sponsorom  
i realizatorem z okazji Międzynarodowego Dnia Rodziny promowaliśmy wartości rodzinne, 
dzieci bezpłatnie skorzystały z przygotowanych  atrakcji. W dniach 19, 28 lipca 2024 roku  
w ramach współpracy z Kuratorium Oświaty w Szczecinie 11 dzieci z rodzin żyjących  
w trudnych warunkach materialnych i wymagające wsparcia wyjechało na bezpłatną kolonie 
do  Mikoszewa. Od sierpnia w Bobrowie funkcjonuje Placówka Wsparcia Dziennego. W 2024 
roku wsparciem objętych było 12 dzieci. Wychowawca placówki zachęcała dzieci i młodzież 
do konstruktywnego działania oraz aktywnego spędzania czasu. W listopadzie dołączyliśmy do 
ogólnopolskiej  kampanii „Wspierać Dzieciństwo Bez Przemocy” dzięki zaangażowaniu Pani 
Burmistrz na znak sprzeciwu krzywdzeniu dzieci nasz urząd miejski rozświetlił się na 
czerwono. Ponadto pracownicy Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej mieli 
możliwość skorzystania z cyklu bezpłatnych szkoleń  promujących rozwiązania wspierające 
dobre dzieciństwo. Natomiast uczniowie wymienionych szkół wzięli udział w lekcji online na 
temat przemocy  rówieśniczej. W dniach 7, 8 grudnia pracownice Miejsko-Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej wprowadzili zbiórka żywności na świąteczne paczki. 
Przed  nami krótki film czym jest rodzina widziana oczyma dzieci.   
Jak wiemy rodzina jest  bardzo ważna dlatego w kolejnych latach zgodnie z ustawą o wspieraniu 
rodziny i pieczy zastępczej obowiązkiem Gminy jest  kontynuacja programu i podejmowanie 
zadań zawartych w programie. Główne założenia to zapewnienie rodzinom poradnictwa 
prawnego psychologicznego i terapeutycznego, zapewnienie rodzinom przeżywającym 
trudności opiekuńczo-wychowawcze skorzystanie ze wsparcia asystenta rodziny, realizacja 
działań profilaktycznych i edukacyjnych w obszarze  uzależnień oraz na temat zjawiska 
przemocy w rodzinie poprzez programy i zajęcia skierowane do dzieci i młodzieży,  
zapewnienie dzieciom i młodzieży  możliwości pobytu w Placówce Wsparcia Dziennego, 
większy dostęp do mieszkań socjalnych dla rodzin borykających się z problemami opiekuńczo-
wychowawczymi.  Podsumowując prezentację chciałabym dodać, że każdego dnia wiele rodzin 
staje przed wyzwaniami, które mogą wydawać się nie  do pokonania, mogą to być nagła utrata 
pracy, problemy zdrowotne, przemoc w rodzinie, uzależnienia czy inne okoliczności, dlatego 
naczelnym elementem pracy z rodziną powinno być wsparcie udzielane rodzinie biologicznej 
dziecka, aby łatwiej pokonać trudności i  uchronić dzieci przed umieszczeniem dzieci w pieczy 
zastępczej. Dziękuję. 
 
Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 
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Miałam okazję już zaangażować się w realizacji różnych działań związanych ze wsparciem dla 
rodziny, miałam też okazję uczestniczyć w organizacji Międzynarodowego Dnia Rodziny - 
takiego wydarzenia w Złocieńcu  15 maja. Cieszy mnie niezmiernie z jednej strony, że pojawia 
się tutaj w tym sprawozdaniu informacja, że w kilku rodzinach nastąpiła poprawa sytuacji, 
nastąpiło większe zaangażowanie rodziców, dopilnowanie spraw szkolnych, co skutkuje 
poprawą wyników nauczania. Pragnę podkreślić, że stoimy na straży tego, że rodzina jest 
ważniejsza i wszelkie działania i Państwa praca, jako asystentów jest tutaj bezcenna. Dziękuję 
bardzo. 
 
 
Punkt 8. Sprawozdanie z realizacji gminnego programu przeciwdziałania przemocy 
domowej i ochrony osób doznających przemocy domowej na terenie gminy Złocieniec na 
lata 2024 – 2025 za rok 2024 - druk nr 152. 
 
 
Pani Beata Roczniak (Przewodnicząca zespołu interdyscyplinarnego M-GOPS): 
Szanowna Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Pani Burmistrz sprawozdanie z realizacji 
gminnego programu przeciwdziałania przemocy domowej i ochrony osób doznających 
przemocy domowej na terenie gminy Złocieniec na lata 2024 – 2025 za rok 2024. Zadania 
w zakresie przeciwdziałania przemocy na terenie gminy Złocieniec w 2024  roku były 
realizowane zgodnie z programem oraz w oparciu o aktualne przepisy prawa, a także 
wewnętrzne wytyczne w instytucjach działających w przedmiotowej sprawie. Każdy  
z elementów gminnego systemu przeciwdziałania przemocy jest niezwykle istotny, a dzięki 
odpowiedzialności służb za powierzone zadania mamy większe szanse na wyeliminowanie 
bądź znaczące ograniczenie zjawiska przemocy domowej na terenie gminy Złocieniec. Zespół 
interdyscyplinarny realizuje działania określone w gminnym programie przeciwdziałania 
przemocy domowej oraz ochrony osób doznających przemocy domowej. Do zadań zespołu 
interdyscyplinarnego należy tworzenie warunków umożliwiających realizację zadań z  zakresu 
przeciwdziałania przemocy domowej oraz integrowanie i koordynowanie działań podmiotów 
doświadczających w ramach gminnego systemu przeciwdziałania przemocy domowej.  W roku 
2024 zespół interdyscyplinarny odbył 6 posiedzeń, utworzono 44 grupy diagnostyczno-
pomocowe, które prowadzą i monitorują procedurę niebieskiej karty. Pracownik socjalny 
pracuje z osobą doznającą przemocy domowej, opracowuje indywidualny plan pomocy zgodnie 
z jej uzasadnionymi potrzebami, funkcjonariusz policji pracuje z osobą stosującą przemoc 
domową. 44 grupy diagnostyczno-pomocowe odbyły 137 posiedzeń, częstotliwość zależna 
była od sytuacji rodziny. W 2024 roku do zespołu interdyscyplinarnego przekazano 44 
niebieskie karty, 21 niebieskich kart przekazanych zostało przez Komisariat Policji 
w Złocieńcu, 17 niebieskich kart zostało przekazanych przez przedstawicieli Miejsko-
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Złocieńcu, 2 przez oświatę oraz 4 przez Gminną 
komisję rozwiązywania problemów alkoholowych. W 2024 roku mamy nowe metody 
 i narzędzia stosowane na rzecz pomocy dziecku, które doznaje  przemocy domowej, 
wynikające z tak zwanej ustawy Kamilka, standardy ochrony małoletnich, przyjęta w danej 
organizacji polityka zabezpieczenia dzieci, określenie elementów ryzyka, wychwycenie 
niepokojących sygnałów, określony tryb postępowania, monitorowanie sytuacji dziecka.  
W 2024 roku Ośrodek Pomocy Społecznej przyjął 4 zgłoszenia. Finansowanie programów  
w ramach budżetu Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Złocieńcu 2024 roku, 
wyodrębniono środki  na realizację zadań wynikających  z ustawy o przeciwdziałaniu przemocy 
domowej w kwocie 3.996,00 zł. W roku 2024 zespół interdyscyplinarny otrzymał 
dofinansowanie do zadań  z Urzędu Wojewódzkiego w kwocie 6.000,00 zł, z czego zakupiono 
laptop, oprogramowanie, drukarkę przenośną na potrzeby grup diagnostyczno-pomocowych. 



10 
 

Członkowie zespołu interdyscyplinarnego oraz grupy diagnostyczno-pomocowe w swojej 
pracy spotykają  się z problemami, które często są przyczyną lub skutkiem innych złożonych 
trudności jakich rodzina doświadcza. Biorąc pod uwagę  powyższe w pracy zespołu i grup 
diagnostyczno- pomocowych niezbędne jest podnoszenie kwalifikacji zawodowych. Problemy 
rodzin dotkniętych przemocą domową mogą być skutecznie rozwiązywane jedynie przez 
efektywną współprace różnych osób i instytucji. W roku 2024 członkowie zespołu 
interdyscyplinarnego oraz grup diagnostyczno-pomocowych odbyli siedem szkoleń. Na rok 
2025 zespół interdyscyplinarny w gminie Złocieniec zamierza wspólnie z zespołami  
z ościennych gmin utworzyć wspólną kampanię na rzecz przeciwdziałania przemocy. Dziękuję. 
 
Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 
Ja również na ręce Pani Przewodniczącej zespołu składam podziękowania. Nie łatwa  to praca. 
Państwo na pewno też zwracacie uwagę na to, że w porównaniu do roku ubiegłego wzrosła 
ilość aktywnych niebieskich kart. W tym roku to oświata też zgłosiła 2 takie przypadki  to też 
pierwszy raz takie statystyki od 2021 roku. W mojej opinii to właśnie szkoły są tym takim 
elementem pierwszym, gdzie ta świadomość i odpowiedzialność przede wszystkim co się 
dzieje w rodzinie najszybciej i najłatwiej przy dobrej obserwacji ze strony pedagogów, 
psychologów, może pozwolić w przyszłości na  eliminowanie tych później bardzo drastycznych 
i krzywdzących sytuacji, które mają miejsce w rodzinach. Dziękuję bardzo za Państwa pracę. 
 
Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu) zgłosiła następujące uwagi 
do sprawozdania: 

1) w programie pojawia się Zespół  Szkół Ponadgimnazjalnych w Złocieńcu, a od kilku lat 
Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych jest Zespołem Szkół w Złocieńcu; 

2)  Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna  w Drawsku Pomorskim nie mieści się na ulicy 
Obrońców Westerplatte, a na ulicy Piłsudskiego w Drawsku Pomorskim; 

3) w programie pojawia się Ośrodek Wsparcia Dziecka i Rodziny, a na terenie powiatu 
drawskiego nie funkcjonuje Ośrodek Wsparcia  Dziecka i Rodziny; 

4) jedna ze szkół w 2024 roku, bo za ten rok jest sprawozdanie z  programu, realizowała 
program Pomorze Zachodnie - Wsparcie Psychologiczno-Pedagogiczne. Realizacja 
tego programu zakończyła się w 2023 roku. W 2024 co najwyżej  mógłby  jeszcze być 
rozliczany ten projekt;  

5) sprawozdanie jest za rok 2024, natomiast w kilku miejscach programu pojawia się 
informacja co działo się w roku 2023.  

 
Punkt 9. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia umowy dzierżawy – druk nr 153; 

 
Agnieszka Wiczk (Kierownik referatu  gospodarki komunalnej): 
Szanowna Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, uchwała  uzasadniona jest tym ,że już na okres 
trzech miesięcy zostały podjęte, podpisane umowy dzierżawy dla Energa-Operator na  
umieszczenie urządzeń elektroenergetycznych w dwóch działkach w drogach wewnętrznych 
w miejscowości Cieszyno i Chlebowo, a teraz jest konieczność podpisania umów dzierżawy na 
czas nieokreślony. Kolejna umowa dzierżawy na czas nieokreślony, która by wynikała już  
z podpisanej umowy na ten okres trzech miesięcy to jest umowa dzierżawy z firmą Mike Tekstil  
Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością, która na terenie Gminy Złocieniec ustawiła 
pojemniki na segregację odpadów tekstylnych. Te pojemniki  też zostały w części umieszczone 
na drogach wewnętrznych, na parkingach i tutaj też byłaby konieczność podpisania umowy  na 
czas nieokreślony z tą  firmą. Dziękuję. 
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Rada Miejska w głosowaniu jawnym imiennym (14 głosów oddano “za”, 0 głosów “przeciw”, 
0 głosów „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XI/125/2025 w sprawie wyrażenia zgody 
na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni na sali 
głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania była nieobecna Radna Monika 
Kuczyńska-Kochana) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
 
Punkt 9. Podjęcie uchwał: 

b) w sprawie udzielenia przez Gminę Złocieniec pomocy finansowej Powiatowi 
Drawskiemu na realizację zadania publicznego – druk nr 154; 

 
Pan Jacek Szadzewicz (Zastępcą Burmistrza Złocieńca): 
Szanowna Pani Przewodnicząca, Szanowna Wysoka Rado, Szanowni Państwo, samorząd  
powiatowy zwrócił się do nas o udzielenie wsparcia finansowego w związku z wykonaniem 
dwóch realizacji drogowych, to jest przebudowa drogi powiatowej w miejscowości Lubieszewo 
wraz z odwodnieniem i przebudową obiektu mostowego jak również przebudowa drogi 
powiatowej Złocieniec-Darskowo wraz z odwodnieniem w Darskowie. Jak wiemy samorządy 
mogą sobie wzajemnie udzielać pomocy, w tym pomocy finansowej, a w szczególności dotacji. 
Wysokość dofinansowania oczywiście określana jest w drodze uchwały organu stanowiącego 
jednostki samorządu terytorialnego. Starosta zaproponował następujące warunki, z której 
wynika, że  wykonanie samej dokumentacji technicznej, na wykonanie robót budowlanych, czy 
tylko samej dokumentacji obejmującej projekt oraz kosztorys na przebudowę drogi powiatowej 
w Lubieszewie - szacunkowy koszt wykonania takiej dokumentacji to 300 000 zł. Oczywiście 
wszystkie dokładne kwoty będą znane po przeprowadzeniu odpowiednich  procedur, niemniej 
jednak na dzień dzisiejszy szacunek jest taki, a nie inny. Propozycja była taka, żeby 50% tych 
kosztów dofinansowała gmina, żeby gmina Złocieniec dofinansowała Powiat Drawski przez  
2 lata czyli 75.000 zł w 2025 roku  i 75.000 zł w 2026  roku. Wszystkie szczegóły związane  
z zasadami rozliczenia przeznaczenia zostaną określone oczywiście w porozumieniu zawartym 
między powiatem drawskim, a  gminą Złocieniec. Dziękuję. 
 
Rada Miejska w głosowaniu jawnym imiennym (14 głosów oddano “za”, 0 głosów “przeciw”, 
0 głosów „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XI/126/2025 w sprawie udzielenia przez 
Gminę Złocieniec pomocy finansowej Powiatowi Drawskiemu na realizację zadania 
publicznego. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni na sali 
głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania była nieobecna Radna Monika 
Kuczyńska-Kochana) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Punkt 9. Podjęcie uchwał: 

c) w sprawie udzielenia przez Gminę Złocieniec pomocy finansowej Powiatowi 
Drawskiemu na realizację zadania publicznego – druk nr 155; 

 
 
Pan Jacek Szadzewicz (Zastępca Burmistrza  Złocieńca): 
Podobnie jak przy poprzedniej uchwale tym  razem przebudowa drogi powiatowej Złocieniec-
Darskowo z odwodnieniem w miejscowości Darskowo. Zasady bardzo zbliżone, bardzo 
podobne z tym, że wartość szacunkowa dokumentacji to jest 150.000 zł. Połowa przypadałaby 
na gminę Złocieniec również w rozłożeniu na 2 lata co oznaczałoby udzielenie dofinansowania  
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i dotacji w wysokości 37.500 zł w roku  2025 roku bieżącym, jak i podobnej kwoty w roku  
2026. Dziękuję bardzo. 
 
Rada Miejska w głosowaniu jawnym imiennym (14 głosów oddano “za”, 0 głosów “przeciw”, 
0 głosów „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XI/127/2025 w sprawie udzielenia przez 
Gminę Złocieniec pomocy finansowej Powiatowi Drawskiemu na realizację zadania 
publicznego. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni na sali 
głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania była nieobecna Radna Monika 
Kuczyńska-Kochana) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Punkt 9. Podjęcie uchwał: 

d) w sprawie „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie gminy Złocieniec w roku 2025” - druk nr 156; 

 
 
Pan Paweł Kajtaniak (Komendant Straży  Miejskiej w Złocieńcu): 
Dzień dobry, Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, uchwała, którą za chwilę podejmiecie 
Szanowni Państwo jest to uchwała  wynikająca z artykułu 11a ustawy o Ochronie Zwierząt, 
który nakłada na Gminę obowiązek przyjęcia programu opieki nad bezdomnymi  zwierzętami 
oraz zapobiegania bezdomności na terenie gminy w roku 2025. Praktycznie uchwała jest taka 
sama jak w zeszłym  roku. Zaszły dwie zmiany, jedna to zwiększyliśmy ilość karmy wydawanej 
na jednego wolno żyjącego kota z 1 kg  do 2 kg, oraz zwiększyliśmy wydatki na realizację tego 
programu w dwóch aspektach. Jeżeli chodzi o zakup karmy 100% wzrosło finansowanie tego, 
czyli w zeszłym roku mieliśmy 10.000 zł w tym roku mamy 20.000 zł i podobnie jest  
z usługami weterynaryjnymi, czyli sterylizacje, kastracje i inne usługi, było 25.000 zł, w tym 
roku mamy 50.000 zł. Opłata dla schroniska dla bezdomnych zwierząt w Klępinie 
Białogardzkim w zeszłym  roku wynosiła 65.000 zł w tym roku mamy 75.000 zł. To są te 
zmiany, które zaszły. Jeżeli  pozwoli Pani Przewodnicząca tak w telegraficznym skrócie 
przedstawię Państwu kilka cyfr jeżeli chodzi o opiekę nad wolno żyjącymi zwierzętami  
w zeszłym  roku. I tak w 2024 roku wystawiliśmy łącznie 53 skierowania na sterylizację 
i kastrację oraz  wystawili strażnicy 23 na usługi weterynaryjne - 4 przypadki dotyczyły 
zwierząt dziko żyjących natomiast 19 przypadków dotyczyło zwierząt wolno żyjących. Na 
zakup karmy przeznaczyliśmy 8.059 zł, na usługi weterynaryjne 24.379 zł, natomiast za pobyt 
piesków w schronisku zapłaciliśmy 31.948 zł 92 gr. W 2024 roku mieliśmy w schronisku 12 
piesków, 9 poszło do adopcji. Na koniec roku zostały nam 3. W tym roku mamy dwa pieski, 
dodatkowo zostały dowiezione, właśnie dzisiaj strażnicy przed chwilą wrócili z Białogardu bo 
zawozili piątego pieska, czyli mamy pięć piesków w schronisku. Stan jeżeli chodzi o koty 
wolno żyjące na dzień dzisiejszy to jest  329 kotów zarejestrowanych, którymi opiekuje się 122 
opiekunów społecznych. Dziękuję. 
 
Rada Miejska w głosowaniu jawnym imiennym (14 głosów oddano “za”, 0 głosów “przeciw”, 
0 głosów „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XI/128/2025 w sprawie „Programu opieki 
nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy 
Złocieniec w roku 2025”. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni na sali 
głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania była nieobecna Radna Monika 
Kuczyńska-Kochana) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
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Punkt 9. Podjęcie uchwał: 

e) w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy Złocieniec na 2025 rok – druk nr 
157; 

 
Pan Jacek Zbierajewski (Skarbnik Gminy Złocieniec): 
Szanowna Rado, na wstępie chciałbym wyjaśnić konieczność  dokonania zmian w załączniku 
nr 2 i objaśnieniach do uchwały podejmowanej. Wynika to z faktu, że zostały otworzone, że 
tak powiem koperty do postępowania przetargowego odnośnie utrzymania czystości dróg. 
Okazało się, że musimy zabezpieczyć dodatkowe środki. Miało to miejsce po przedłożeniu 
wam już projektu uchwały, teraz dokonujemy zmiany. To nie ma wpływu na wartości zapisane  
w uchwale, jednak niezbędnym było wymienienie załącznika nr 2 i objaśnień tak jak 
wspomniałem. W skutek podjętej uchwały dochody wzrosną o 490 000,00 zł. Ma na to wpływ 
przede wszystkim przyjęcie 300 000,00 zł jako dofinansowanie z funduszu pracy na utworzenie 
aktywnego placu zabaw przy Żłobku w Złocieńcu, 180 000,00 zł jako uzupełnienie subwencji 
w związku z zwiększonymi wynagrodzeniami dla nauczycieli początkujących, 3 600,00 zł  
z funduszu pomocy  na zadania z zakresu pomocy społecznej oraz 5 800,00 zł jako środki 
otrzymane z tytułu zniszczonego mienia - to jest ubezpieczenie. Jeżeli chodzi o wydatki to na 
początku zabezpieczenie w wydatkach bieżących, zabezpieczamy tutaj środki  30 000,00 zł na 
remonty w świetlicach wiejskich oraz 95 000,00 zł, jako wspomniane wcześniej bieżące 
utrzymanie czystości na terenie gminy Złocieniec 60 000,00 zł, wkład własny do utrzymania 
czystości na drogach powiatowych oraz 35 000,00 zł jako czystość na terenie gminy. Jeżeli  
chodzi o wydatki majątkowe to zabezpieczamy środki na sześć zadań. Dwa pierwsze to są 
dotacje na drogi dla powiatu, o którym wspomniał Wiceburmistrz - Lubieszewo i Darskowo. 
Kolejne dwa to są zadania w  ramach zagospodarowania terenów wokół spichlerza oraz wzdłuż 
ulicy Stolarskiej to jest tak zwana zielona transformacja, o którą będziemy zabiegali. Dwa 
ostatnie zadania to w zakresie obiektów sportowych modernizacja skateparku 55 000,00 zł  oraz 
projekt budowlany na modernizację stadionu miejskiego - zadaszenie trybun 50 000,00 zł.  
Dziękuję. 
 
Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Szanowni Państwo najpierw musimy przegłosować wniosek o zmianę załącznika nr 2  
w projekcie uchwały  na druku nr 157, proszę Państwa o głosowanie Kto jest za ? Kto przeciw?  
Kto wstrzymał się od  głosu? 
 
Rada Miejska w głosowaniu jawnym imiennym (14 głosów oddano “za”, 0 głosów “przeciw”, 
0 głosów „wstrzymujących się”) podjęła wniosek o zmianę załącznika nr 2 w projekcie uchwały  
na druku nr 157. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni na sali 
głosowali za przyjęciem zmiany (podczas głosowania była nieobecna Radna Monika 
Kuczyńska-Kochana) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
 
Rada Miejska w głosowaniu jawnym imiennym (14 głosów oddano “za”, 0 głosów “przeciw”, 
0 głosów „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XI/129/2025 w sprawie dokonania zmian 
w budżecie Gminy Złocieniec na 2025 rok. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni na sali 
głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania była nieobecna Radna Monika 
Kuczyńska-Kochana) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
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Punkt 9. Podjęcie uchwał: 
f) zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Złocieniec na lata 2025 – 2032 – druk nr 158; 
 
Pan Jacek Zbierajewski (Skarbnik Gminy Złocieniec): 
Zmiany w WPF są spowodowane zmianami w uchwale budżetowej. Tutaj dokonujemy ruchów 
w przedsięwzięciu Przebudowa ulicy Wyzwolenia projekt budowlany. Zmniejszamy wartość  
o 30 000 zł w związku z oszczędnościami przy zawartej umowie oraz wprowadzamy dwa nowe  
przedsięwzięcia to są omawiane wcześniej drogi Lubieszewo i Darskowo, działania na 2 lata 
2025-2026 o 75 000,00 zł  w Lubieszewie i po 37 500,00 zł w Darskowie. Dziękuję bardzo. 
 
Rada Miejska w głosowaniu jawnym imiennym (14 głosów oddano “za”, 0 głosów “przeciw”, 
0 głosów „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XI/130/2025 zmieniającą uchwałę  
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Złocieniec na lata 2025 – 2032. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni na sali 
głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania była nieobecna Radna Monika 
Kuczyńska-Kochana) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Punkt 9. Podjęcie uchwał: 

g) w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku 
wsparcia - Dziennym Domu Senior+ w Złocieńcu – druk nr 159; 

 
Pani Wioletta Smolich  (Kierownik Dziennego Domu Senior+ w  Złocieńcu): 
Szanowna Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Pani Burmistrz, celem uchwały jest ustalenie 
szczególnych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia Dzienny Dom 
Seniora+.  Rada Miejska jest upoważniona do ustalenia w drodze uchwały szczegółowych 
zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia i mieści się to w kompetencjach 
i jest zastrzeżona przez ustawodawcę dla rad. Zwolnienie z odpłatności za pobyt i świadczone 
przez Dzienny Dom usługi pozwala na wsparcie seniorom, dlatego w związku z powyższym 
zasadne jest przyjęcie uchwały przedstawionej Radnym. Dziękuję bardzo. 
 
Pani Grażyna Kozak (Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Chciałam się tylko zapytać, czy już jest ustalone te 100% odpłatności. Ja wiem, że to  
indywidualnie dla każdego, nie chodzi mi o ile dla kogo tylko ile wynosi 100%. Wiadomo, że 
policzymy sobie 60%, 20%, ale Ile 100% wynosi.  
 
Pani Wioletta Smolich  (Kierownik Dziennego Domu Senior+ w  Złocieńcu): 
Na podstawie szacowania ustaliliśmy, że kwota za posiłek wynosi15 zł. 
 
Pani Grażyna Kozak (Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
To jest 100%, tak? 
 
Pani Wioletta Smolich  (Kierownik Dziennego Domu Senior+ w  Złocieńcu): 
Tak, to jest 100% dzienna stawka. 
 
Pani Grażyna Kozak (Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
 Dziękuję. 
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Rada Miejska w głosowaniu jawnym imiennym (14 głosów oddano “za”, 0 głosów “przeciw”, 
0 głosów „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XI/131/2025 w sprawie szczegółowych 
zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia - Dziennym Domu Senior+  
w Złocieńcu. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni na sali 
głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania była nieobecna Radna Monika 
Kuczyńska-Kochana) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Punkt 9. Podjęcie uchwał: 

h) zmieniająca uchwałę w sprawie wstępnej lokalizacji nowych przystanków 
komunikacyjnych na terenie miasta Złocieniec w ciągu Dróg Powiatowych - druk 
nr 160. 

 
 
Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Myślę że Pani Mecenas już szczegółowo przy wprowadzeniu tej uchwały omówiła skąd ta 
zmiana i dlaczego, więc jeżeli macie Państwo jakieś pytania to proszę, nie widzę. Dziękuję 
bardzo. 
 
Rada Miejska w głosowaniu jawnym imiennym (14 głosów oddano “za”, 0 głosów “przeciw”, 
0 głosów „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XI/132/2025 zmieniającą uchwałę  
w sprawie wstępnej lokalizacji nowych przystanków komunikacyjnych na terenie miasta 
Złocieniec w ciągu Dróg Powiatowych. 
Przewodnicząca Rady, podsumowując głosowanie stwierdziła, że wszyscy Radni obecni na sali 
głosowali za przyjęciem uchwały (podczas głosowania była nieobecna Radna Monika 
Kuczyńska-Kochana) - lista głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Punkt 10. Komunikaty i oświadczenia. 
 
Radna Renata Kawa-Mazur: 
Chciałam zapytać Pana Burmistrza, czy mógłby przedstawić stan faktyczny hali znajdującej się 
na ulicy Drawskiej i stacji paliw w związku z tym, że bardzo dużo pytań mamy ciągle 
zadawanych, co się z tym dzieje. 
 
Pan Jacek Szadzewicz (Zastępca Burmistrza Złocieńca): 
Szanowni Państwo, hala bo dobrze Pani to nazwała to halą, bo niektórzy mówią na to 
przetwórnia ryb, a tak naprawdę stan użytkowania to jest cegielnia nadal. Zmiana sposobu 
użytkowania nie została przeprowadzona do  końca, bo roboty się nie zakończyły. Sam budynek 
jest własnością, a grunt jest w użytkowaniu  wieczystym spółki  prawa handlowego. Spółka ta 
ma problemy z uwagi na to, że organy spółki zarówno zarząd jak i rada  nadzorcza nie działa 
i Sąd Gospodarczy w Warszawie wyznaczył kuratora, którego zadaniem jest tylko i wyłącznie 
to, żeby powołać organy tej spółki, czyli zarząd i radę nadzorczą a w przypadku braku 
możliwości powołania tych organów zlikwidowanie spółki. Tak wygląda sprawa na dzień 
dzisiejszy, także ten kurator, który został wyznaczony przez sąd  nie odpowiada za stan tam 
tego co się tam dzieje bo ma wyznaczony przez sąd zupełnie inne zadania. Dopiero jak ten 
zarząd zostanie powołany będzie można się zwrócić do podmiotu, który się tym  zajmie. Jeśli 
chodzi o stację paliw to faktycznie prowadzone są czynności związane z tym, żeby posprzątać 
tam i te odpady, które się tam znajdują, żeby użytkownicy wieczyści również zajęli się tą 
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nieruchomością. Na jednej z poprzednich sesji podejmowali Państwo uchwałę w sprawie 
przystąpienia do zmiany miejscowego planu, bo formalnie zgodnie z  miejscowym planem 
bieżącym stacja paliw przeznaczona jest do rozbiórki dlatego, gdyż w 2006 roku kiedy był 
przyjmowany ten miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego zakładano poszerzenie 
pasa drogowego drogi krajowej nr 20. Oczywiście w związku z perspektywą budowy 
obwodnicy Złocieńca w ciągu drogi krajowej nr 20 te poszerzenia wydają się być zbędne 
dlatego uzasadnione było podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany na to 
miejscowego planu, która pozwoli użytkownikowi wieczystemu na to żeby opracować 
odpowiednie dokumenty i przeprowadzić odpowiednie roboty budowlane. Dziękuję. 
 
Radny Waldemar Buca: 
Ja mam trzy pytania, dwa pytania do Pani Burmistrz, jedno do Zakładu Usług Komunalnych. 
Do Pani Burmistrz w Złocieńcu w pobliżu poligonu Drawskiego lotniska wojskowego 
w Mirosławcu na terenie miasta znajduje się jednostka wojskowa. Obecna sytuacja polityczna 
zmusza nas do pracy związanej z ochroną mieszkańców w razie zagrożenia wojną. Moje 
pytanie brzmi, czy w obliczu zagrożenia wojną jesteśmy przygotowani chronić ludność cywilną 
mieszkającą na terenie gminy i miasta dotyczy to systemów alarmowych, schronów oraz innych 
obiektów służących do ochrony mieszkańców. Czy Urząd posiada wykaz takich obiektów oraz  
jaki jest obecnie ich stan  techniczny. To mam jedno pytanie. Drugie, w tej chwili mamy już 
wiosnę pogoda bardzo ładna i mam pytanie czy właściciele urządzeń znajdujących się na 
placach zabaw dokonali przeglądu pod kątem bezpieczeństwa przed sezonem. Dotyczy to 
wszystkich placów zabaw znajdujących się na terenie miasta oraz w poszczególnych  
sołectwach. Trzecie pytanie do Prezesa Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej, czy Zakład 
Gospodarki Mieszkaniowej w Złocieńcu planuje w najbliższym czasie remont alejki na 
cmentarzu komunalnym pomiędzy sektorami EFH , które są oddzielone tą alejką od sektora J. 
Mam jeszcze interpelacje do pana Jacka Kozłowskiego Starosty Powiatu Drawskiego, drogi 
powiatowe nr 1962Z Złocieniec-Ostrowice oraz 1985Z Złocieniec-Wierzchowo-Kalisz 
Pomorski, drogi te mają szerokość 5,5 metra a  nie 7 metrów szerokości. Szerokość ta nie 
pozwala na wymalowanie osi jezdni, a jedynie wymalowanie znaków poziomych  
oznaczających pobocze po obu drogach. Do chwili obecnej odbywa się wzmożony ruch 
samochodów bardzo często dochodzi do kolizji i  wypadków.  Najbardziej zagrożone są  droga 
nr 1962Z, odcinek drogi 1985Z Złocieniec-Wierzchowo. Namalowanie znaków poziomych  
podniesie na wyżej wymienionych dogach poziom bezpieczeństwa i czy jest możliwość 
namalowania znaków poziomych jeszcze w tym  roku kalendarzowym. Dziękuję. 
 
Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 
Panie Przewodnicząca, Szanowni Państwo jeżeli chodzi o ustawę z  dnia 5 grudnia 2004 roku  
o Ochronie Ludności i Obrony Cywilnej gmina powołała komisję, której obowiązkiem jest  
dokonanie inwentaryzacji stanów magazynów. Druga sprawa, pojawiło się też ogłoszenie  
przypominające jako obowiązek dla właścicieli użytkowników wieczystych lub zarządców 
obiektów, które pełniły funkcję ochronne, które są zobligowane i zobowiązane do tego aby 
zawiadomić o tym  fakcie właściwego miejsca Wójta, Burmistrza, Prezydenta w terminie 90 
dni od dnia wejścia w życie ustawy, czyli  mamy taki czas do 31  marca. Dziękuję bardzo. 
 
Radna Barbara Pawłowska: 
Pani Burmistrz nie wiem czy dobrze pamiętam, ale czy doszło do spotkania z PGB odnośnie 
tego  mostu. 
 
Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 
8 kwietnia organizujemy spotkanie online. 
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Radny Jan  Macul:  
Pani Burmistrz, Szanowna Rado ja żeby było jasne jeżdżę rowerem, ale na rogatkach miasta 
jest  napisane, że Złocieniec tankuje najtaniej. Od tygodnia w całej Polsce paliwa są poniżej  
6 zł, mówię o  benzynie 95, a Złocieniec niestety  zadaje kłam temu co jest napisane na 
rogatkach naszego miasta. Czy my,  jako gmina mamy jakiś wpływ, że tak powiem na te ceny 
wolnego rynku. Dziękuję bardzo. 
 
Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 
Ja podobno jestem wszechmogąca odpowiadam za wszystko, ile urodzeń w gminie, ile zgonów, 
ile rozwodów i tak dalej,  natomiast na to nie mam wpływu za ile i co płacimy. Dziękuję bardzo. 
 
Radny Michał Jakubowski: 
W dniu 24 lutego złożyłem interpelacje do Burmistrz Złocieńca dotyczącą budowy zadaszenia 
trybun stadionu miejskiego imienia Andrzeja Korola w Złocieńcu. Chciałbym podziękować za 
pozytywne rozpatrzenie interpretacji, skutkiem czego zabezpieczono środki w budżecie  
w kwocie 50 000,00 zł na projekt budowlany wyżej wymienionej inwestycji. Mam nadzieję, że 
w najbliższym czasie znajdą się środki na dalsze prace związane z modernizacją stadionu 
imienia Andrzeja Korola w Złocieńcu. Dziękuję bardzo. 
 
Radna Renata Kawa-Mazur: 
Ja mam pytanie do Pana Prezesa Radzewicza, Panie Przemku, czy jest jakiś harmonogram 
odnośnie zamiatarki, która jeździ po Złocieńcu. Pytam dlatego, że  była wczoraj zamiatarka na 
ulicach Jana Pawła i Kresowiaków. Gdybyśmy wiedzieli o tym wcześniej moglibyśmy 
odstawić samochody  i dużo łatwiej by było kierowcy po prostu tam  manewrować. 
 
Pan Przemysław Radzewicz (Prezes Zarządu Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej  
w Złocieńcu): 
Wysoka Rado, Pani Przewodnicząca, Szanowni Radni zgodnie na pewno z Pani wiedzą 
orientuje się Pani, jako Radna, że na oczyszczanie letnie została podpisana umowa. Będzie 
świadczona od 1 kwietnia i wtedy w odpowiednim terminie  zawartym po podpisaniu umowy 
zostanie przekazany grafik do Gminy. Natomiast do chwili obecnej po prostu ona jeździ tak jak  
kieruje ją kierownik, celem zlikwidowania pewnych śladów po akcji zima. Dziękuję. 
 
Radny Roman Cyc: 
Tak nawiązując do wypowiedzi tutaj kolegi Michała chciałbym przypomnieć o zakupie podium 
na stadion jest to prośba naszego biegacza Mariana Ostrowskiego i stanowisk dla rowerów. Pan 
Marian tutaj podczas częstych rozmów twierdzi, że dzieci przyjeżdżają  nawet w ilości około 
20 sztuk i tam stoi tyle tych rowerów, także proszę przed Memoriałem o zakup stojaków dla 
rowerów. Dziękuję  bardzo. 
  
Pani Małgorzata Głodek (Burmistrz Złocieńca): 
Na stadionie jak Państwo też mieliście okazję przeczytać w internecie rozpoczęły się już prace  
porządkowe. Murawa jest, można powiedzieć, doprowadzona do stanu takiego, żeby mogły 
odbywać się tam mecze. Zapewniam Pana Radnego, że nikt się nie musi martwić, podium już 
zostało zakupione, także nie czekamy, są też stojaki zakupione na  rowery. Nie robimy niczego 
na ostatnią chwilę choć niektórzy piszą, że mogło być jeszcze wcześniej.  
 
Radny Edward-Andrzej Herbut: 
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Witam Panią Przewodnicząca i Radnych, ja mam trzy interpelacje, które chciałbym przedstawić 
wolałbym, żeby je przeczytać, ale nie wiem bo tutaj powiedziano, że raczej nie, tylko w skrócie  
no nie będzie to taki jasny obraz tego, jeśli bym mógł przeczytać to bardzo bym prosił te 
interpelacje. 
 
Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Nie będę tutaj Panu stawać na drodze, natomiast interpelacje składa się zawsze w Biurze Rady 
do Pani Burmistrz i one są widoczne w internecie również dla mieszkańców, jak również 
odpowiedzi udzielone na te interpelacje.  
 
Radny Edward-Andrzej Herbut: 
Tak wszystko się zgadza Pani Przewodnicząca tylko, że takie interpelacje to mało kto czyta 
z  zewnątrz. Natomiast sesję ogląda dużo, dużo więcej osób i to jest ta różnica do przekazania 
informacji na zewnątrz. 
 
Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
A ma Pan taką wiedzę ile osób czyta, a ile osób ogląda sesje? Bardzo proszę czytać, w skrócie  
przedstawić sedno o co chodzi w interpretacji. 
 
Radny Edward-Andrzej Herbut: 
Pierwsza interpretacja dotyczy ulicy Cieszyńskiej, która jest w bardzo złym stanie, już teraz 
skrótowa tak mówię. Od wielu lat ona nie była nigdy tam robiona, brakuje tam chodnika, ulica 
jest pochylona i przy ulewach duży przepływ wody idzie na jedną stronę i na budynki. Od 
strony ogródków są zalewane piwnice i garaże. W związku z tym, no jest taka tutaj propozycja 
i mieszkańców i ode mnie, żeby tą ulicę wreszcie zrobić bo ona od 30 lat nie jest robiona. Tą 
ścieżkę i chodnik rowerowo-pieszy, też wykonać, który idzie od ulicy Połczyńskiej  do miejsca 
torowiska, które idzie do Połczyna Zdroju, tego odcinka właśnie tam nie ma. Nie ma tam 
chodnika, czy w związku z tym jest w planie ten chodnik rowerowo-pieszy. W związku z tym 
trzeba zrobić w tym  roku też i tą ulicę, tam do jakiegoś stanu właściwego naprawić, żeby 
mieszkańcy nie mieli pretensji. Druga interpelacja dotyczy chodnika przy ulicy Śląskiej. 
Chodnik ten jest też od wielu, wielu chyba 30 lat nie robiony. Teraz około 250m 300m 
chodnika, ale najbardziej newralgiczny chodnik jest około 100 m czyli, od skrzyżowania 
Staszica i Cieszyńskiej do tej przepompowni i troszkę jeszcze dalej. To jest najbardziej taki 
newralgiczny chodnik, na który mieszkańcy mi zwracali uwagę, szczególnie starsi. 
Niejednokrotnie teraz kiedy nim idę to mnie ktoś zaczepia, dlaczego ten chodnik nie jest 
zrobiony bo my się potykamy, starsze osoby. Ten chodnik należałoby koniecznie, też w tym 
roku zrobić. Poza tym jest to chodnik przy terenie, na którym odbywają się takie imprezy 
przyjeżdżających z zewnętrz, jak wesołe miasteczko, cyrki, imprezy i  tak dalej no i ten chodnik 
wymaga  tego wykonania. Trzecia interpretacja dotyczy pomostu na jeziorze, który w 2014 
roku był wykonany. Wykonany był w celu, żeby był dobry widok na jezioro. W tej chwili ten 
pomost jest zarośnięty wokół  trzciną, nawet pod nim już rośnie trzcina on już zaczyna po prostu 
próchnieć.  Jeżeli my z tym porządku nie zrobimy  No i od ulicy Śląskiej i Lipowej, tak samo 
od Parku Żubra też są zarośnięte trzciną, należałoby to oczyścić, a wielokrotnie o tym już 
pisałem. Wielokrotnie od kilku lat do tej pory no w tej sprawie niewiele zrobione także 
właściwie tyle, a interpelacje przekażę na koniec dla Pani  Przewodniczącej.  Dziękuję bardzo. 
 
Radny Jarosław Sobczak: 
Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado ja mam taką prośbę do Pana Burmistrza aby udzielił 
mieszkańcom takiego, takiej informacji odnośnie podłączonych wspólnot do kanalizacji 
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deszczowej bo pojawiły się w planach na rok bieżący obciążenia z tytułu odprowadzenia wód 
opadowych. Ja bym może prosił Pana Burmistrza o parę słów wyjaśnienia w tek kwestii. 
 
Pan Jacek Szadzewicz (Zastępca Burmistrza Złocieńca): 
Szanowni Państwo jak wiemy w ubiegłym roku 2024 została oddana do użytkowania 
inwestycja w postaci kanalizacji  deszczowej. To były dwie zlewnie albo trzy zlewnie nawet  
i faktycznie pamiętajmy o tym, że nieruchomości, które odprowadzają wody opadowe do 
kanalizacji sanitarnej oczywiście są zobowiązane do uiszczenia odpowiednich opłat z tytułu 
gospodarowania  wodami opadowymi. W związku z tym, że inwestycja została wykonana to 
faktycznie opłata wydaje się być  nienależna według mojej wiedzy rzeczywiście w pewnych 
przypadkach nie zostało to odpowiednio zweryfikowane. Niemniej jednak zarówno Prezes  
Zakładu Wodociągów i Kanalizacji, jak i prezes Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej znamy 
ten problem i na pewno go rozwiążemy. 
 
Radny Jarosław Sobczak: 
A może coś więcej odnośnie ustaleń w rozmowach. 
 
Pan Jacek Szadzewicz (Zastępca Burmistrza Złocieńca): 
Myślę, że to jeszcze nie ten etap. Jesteśmy umówieni na spotkanie na następny tydzień 
i będziemy  wszystko ustalać, a na następnej sesji szeroko omówię temat. 
 
 
Punkt 11. Trybuna obywatelska. 
 
 
Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Nikt nie zgłosił chęci wystąpienia podczas Trybuny Obywatelskiej. 
 
 
Punkt 12. Zamknięcie sesji. 
 
Pani Aneta Kuszmar (Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złocieńcu): 
Stwierdzam, iż porządek obrad został wyczerpany. Dziękuję radnym, Pani Burmistrz, Panu 
Burmistrzowi oraz wszystkim uczestnikom dzisiejszej sesji. Zamykam XI sesję  Rady Miejskiej 
w Złocieńcu (godz.15:20) 
 
 
 
Protokołowała:                                                                                    Przewodnicząca Rady       
 
Marzena Skupień          

       Aneta Kuszmar 
 
 


